Thu, October 17

10:30-12:00 時尚趨勢講座

2025/26 A/W-Fashion Trend Seminar

- 社會影響因素與消費者行為偏好
- 流行色彩預測 女裝

秋冬流行趨勢主題

- 流行材質圖案分析整理 女裝
- 流行服裝關鍵輪廓 女裝

Autumn and Winter fashion trend theme

- Consumer & lifestyle
- Key Colors -Women
- Key material & patterns-women
- Key Product-Women's Clothing

14:00-14:30 紡織時尚設計趨勢:生成式 AI 帶來的數位布料與流程革新 Textile Fashion Design Trend: Renovation for Digital Fabrics and Procedures Brought by Generative AI

TUM

探討以生成式 AI 數位布料技術變革時尚設計,提升風格多樣性與設計效率,並 介紹最新應用案例與未來發展潛力。

Explore how generative AI is revolutionizing fashion design by enhancing style diversity and design efficiency through digital fabric technology. This forum will present the latest applications of these technologies, delve into the impact of generative AI on the fashion industry, and discuss its future potential developments.

15:00-15:30 內衣產業碳盤查成果分享會

Taiwan Underwear Industry Carbon Inventory Results Sharing Session

隨著全球碳排放限制日趨嚴格,且消費者對環保產品需求增加,內衣產業也透 過節能減排、資源循環再利用、採用綠色材料等手段來提升市揚競爭力。

As global carbon emission restrictions become increasingly stringent and consumers' demand for environmentally friendly products increases, the underwear industry is also improving its market competitiveness through energy conservation and emission reduction, resource recycling, and the use of green materials.

活動區節目表 The Program of Event Area





Tue, October 15

UROTEK 新品發表會

UROTEK New Product Launch

ÜROTEK 現場將發表新開發的特殊機能面料,並展示各項機能性及對於使用者的幫助。 SPORTS We will promote new special functional fabrics and present various performance, and demonstrate the advantages to users.

14:00-14:30 永續時尚動熊秀

Dynamic · TITAS Fashion Show



集結福懋、佳紡、宏遠、佰龍、力麗力鵬等5家參展企業,展示創新永續環保 時尚作品。

Faiwan Textile Federation 紡 拓 會

This curated fashion show features collections from 5 exhibitors: Formosa Taffeta, GRANDETEX, Everest, Pailung and LIBOLON. The show places a spotlight on sustainable and innovative materials used to create the styles. It also represents Taiwan textile industry work towards raising awareness for environmentally conscious fashion at a global level.

时期法人



建置感測機構與預測模組,導入染色水洗段色度預判技術,縮短水洗時間,達 到降低生產成本及節能目的。

Build sensing mechanisms and models for color prediction in washing phase during dyeing process. Thus shorten washing time, cut production costs and energy usage.

Wed. October 16

11:00-11:30 魅力視界:功能、機能與感官的時尚交織



Vers-Functional Glamorous : Interweaving of Function and Versatility

由台灣織襪工業同業公會與嶺東科技大學服飾設計系共同打造的「功能與機能 服飾走秀」,以嶄新的創意和專業知識,為台灣織襪產業注入新的活力與視覺 享受。可以透過產業與學界的完美結合,創造出一系列功能與時尚兼具的機能 服飾。這些作品展現了台灣織襪產業的創新實力,重新定義了現代服飾的功能 性與美感。

The "Functional and Performance Apparel Fashion Show," jointly organized by Taiwan Hosiery Manufacturers' Association and Ling Tung University Department of Fashion and Accessories Design, infused new vitality and visual enjoyment into Taiwan's hosiery industry through innovative creativity and professional knowledge. By perfectly combining industry and academia, a series of functional and stylish performance apparel was created. These works showcase the innovative strength of Taiwan's hosiery industry, redefining the functionality and aesthetics of modern clothing.

Wed, October 16

13:00-13:30 與黴菌共舞:AI 驅動智能防霉



Dancing with Mold: The Invisible Power - AI-Driven Smart Mold Prevention

AI 透過環境分析,在黴菌出現前或剛發生時預測並檢測,以保障合作夥伴的健 康與資產,降低成本與損害

Al-driven smart mold prevention transforms how we combat mold, detecting its presence before it becomes visible. By analyzing environmental factors, AI predicts and prevents mold growth, safeguarding health and assets. This invisible power not only determines the mold index rapidly but also reduces costs associated with mold damage and remediation.

永續時尚動態秀



集結遠東新世紀、展頌、南緯、旭榮集團等4家參展企業,展示創新永續環保 時尚作品。

Taiwan Textile Federation 紡 拓 會

This curated fashion show features collections from 4 exhibitors: Far Eastern New Century, CHAINLON, TEXRAY and New Wide Group. The show places a spotlight on sustainable and innovative materials used to create the styles. It also represents Taiwan textile industry work towards raising awareness for environmentally conscious fashion at a global level.

15:00-16:00 植物染及紡織品的可持續發展 Plant Dve and Textile Sustainable SINDTEED

Dynamic · TITAS Fashion Show

由低碳消費潮流的引領者-台灣中紡聯有限公司,分享植物環保染色產業鏈, 介紹在以需求為導向的市場中,NATUROOT 品牌的植物染產品,如何以其得 天獨厚的自然優勢喚醒品牌關注,在眾多面料中穩占一席之地,並攜手蘭精, CIRCULOSE 及 SORONA 等發表最新的環保材料。

Sinoteco, pioneer of carbon zero plant dye, proudly presents the NATUROOT brand for plant-based dyeing. NATUROOT starts with colors from nature. Sinoteco join hands with LENZING, CIRCULOSE and SORONA to share the most update sustainable materials.